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Praha - Velká Chuchle         

Zápis ze zasedání finančního výboru městské části Praha -
Velká Chuchle konaného dne 4. 12. 2023

Číslo zasedání: 07/2023
Datum zasedání: 4. 12. 2023, 16:30 hod
Čas zahájení: 16:30 hod
Místo zasedání: v budově úřadu městské části, U skály 262/2, Praha 5 Velká Chuchle
Přítomní členové: 5, Mgr. Pavel Klán, RNDr. Tomáš VíšekPh.D., Viktor Čahoj, Robert Pořízek,
Miroslav Abrahám
Zapisovatel: Ing. Lenka Pěničková

Navržený program
1. Rozpočtové úpravy

1.1. Dotace pro hasiče - na vědomí
1.2. Nákup nového vozidla Multicar
1.3. Rozpočtové úpravy schválené starostou na r. 2024
1.4. Příprava návrhu rozpočtu na r. 2024

2. Žádost ZŠ
3. Výměna příslušenství AVANT za sekačku
4. ZŠ - změna odpisového plánu na r. 2023
5. Inventarizace majetku a závazků MČ
6. Stanovení výše úplaty za celodenní pobyt v družině ZŠ
7. Navýšení odměny pro předsedkyni přestupkové komise
8. Smlouva s HZS ohledně revizí dýchací techniky
9. Různé

1. Rozpočtové úpravy
Finančnímu výboru byly předloženy k projednání rozpočtové úpravy č.18/2023 a 20/2023.

1.1. Dotace pro hasiče - na vědomí
Ing. Pěničková předložila na vědomí rozpočtovou úpravu č. 18/2023, jejíž zapojení do rozpočtu v září
2023 schválila v rámci svých kompetencí 1.místostarostka – jedná se o zapojení neinv. dotace z
MHMP na provoz, opravy techniky a dovybavení JSDH.
Finanční výbor doporučuje ZMČ vzít na vědomí rozpočtovou úpravu č.18/2023 – viz příloha.

1.2. Nákup nového vozidla Multicar
Dle požadavku vedoucího technické čety ÚMČ a dle návrhu pana starosty projednal finanční výbor
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navýšení rozpočtu v oblasti "silnic" o 1.500tis.Kč za současného zapojení vrácené půjčky ze strany ZŠ
na předfinancování modernizace učeben a navýšení příjmů z úroků na spořícím účtu, a to na pořízení
nového (ojetého) automobilu pro údržbu komunikací vzhledem k tomu, že stávající vozidlo Multicar
je ve špatném technickém stavu.
Po diskusi doporučuje finanční výbor ZMČ schválit návrh rozpočtové úpravy č. 20/2023 – viz
příloha.

1.3. Rozpočtové úpravy schválené starostou na r. 2024
Jako každý rok projednával finanční výbor z důvodu větší operativnosti pověření starosty k provádění
nezbytných rozpočtových úprav na následující rok.
Finanční výbor pověřuje starostu prováděním nezbytných rozpočtových úprav v průběhu
roku  2024  v  případě  přijetí  a  realizace  účelově  poskytnutých  prostředků,  výdajů  k
odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje ve stavu nouze a
další  výdaje,  kde  může  dojít  ke  škodám  z  důvodu  časového  prodlení  s  tím,  že  na
následujícím zasedání ZMČ budou tyto rozpočtové úpravy předloženy na vědomí.

1.4. Příprava návrhu rozpočtu na r. 2024
Ing.  Pěničková informovala  členy finančního výboru,  že  probíhají  přípravné práce na sestavení
návrhu rozpočtu na r.2024 s tím, že MČ aktuálně obdržela návrhy rozpočtů MŠ i ZŠ, ze kterých
následně vyplývá provozní dotace ze strany zřizovatele pro tyto příspěvkové organizace. Rozpočtové
provizorium bylo koncem r.2022 schváleno na dobu neurčitou tak, aby automaticky platilo i pro
následující roky. Mgr. Klán následně sdělil, že projednání návrhu rozpočtu ve finančním výboru a
jeho následné vyvěšení na úřední desce předpokládá koncem ledna 2024, je nutné nejprve počkat na
schválení rozpočtu HMP ze strany MHMP. Dále upozornil na nutnost počítat v návrhu rozpočtu s
výdaji na PD/studie k opravě dvou mostků přes Vrutici v rámci modernizace přejezdu, kdy je třeba
toto diskutovat s MHMP i SŽ. 1. místostarosta dále upozornil na nutné opravy bytového fondu a na
základě dotazu p.Čahoje proběhla diskuse ohledně zvyšování nájmů.

2. Žádost ZŠ
Na základě žádosti ředitelky ZŠ ze dne 30.6.2023 projednával finanční výbor čerpání investičního
fondu ZŠ na instalaci klimatizací ve 2 třídách v hodnotě cca 82tis.Kč.
Po diskusi doporučuje finanční výbor ZMČ povolit ZŠ čerpat investiční fond do max. výše
82tis.Kč na pořízení klimatizací do 2 tříd s tím, že žádají ředitelku ZŠ, aby si nejprve zjistila
názory rodičů na využívání klimatizací.

3. Výměna příslušenství AVANT za sekačku
Z důvodu nevyužívání části příslušenství k vozidlu AVANT dohodl pan starosta se spol.AVISTECH
s.r.o. výměnu těchto nevyužívaných komponentů za novou sekačku s tím, že MČ doplatí formou
zápočtu rozdíl v cenách, a to 47.300Kč. Prodejní cena komponentů je navržena ve výši 110tis.Kč,
pořizovací cena sekačky činí 157.300Kč. Vzhledem k tomu, že v rozpočtu v oblasti "zeleň" je na
investičních výdajích rezerva cca 50tis.Kč, není nutné rozpočet navyšovat.
Po diskusi doporučuje finanční výbor ZMČ schválit výměnu nevyužívaného příslušenství k
vozidlu AVANT za novou sekačku od spol.AVISTECH s.r.o. s tím, že po zápočtu doplatí MČ
rozdíl v cenách 47.300Kč vč.DPH. 
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4. ZŠ - změna odpisového plánu na r. 2023
Na základě žádosti ZŠ ze dne 1.12.2023 projednával finanční výbor úpravu odpisového plánu ZŠ na
r.2023, a to z důvodu pořízení nového majetku mj.v rámci modernizace učeben, jedná se o navýšení
oproti původně schválené verzi o 13.245Kč. 
Finanční  výbor  doporučuje  ZMČ schválit  upravený  odpisový  plán  ZŠ  na  r.2023,  jehož
celková výše nově činí 611.911Kč.

5. Inventarizace majetku a závazků MČ
Finanční výbor vzal na vědomí informaci o zahájení inventarizace majetku a závazků MČ v souladu s
ustanoveními § 29 a § 30 zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, v platném znění, s vyhláškou č.
270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků, v platném znění, s Opatřením tajemníka č. 2/2011
pro provedení inventarizace a Plánem inventur na rok 2023 vydaným formou Příkazu starosty, a to
na základě usnesení Rady HMP č. 2316 ze dne 16.10.2023, kterým byl schválen Metodický pokyn k
zajištění a provedení inventarizace majetku a závazků hl. m. Prahy k 31. 12. 2023.

6. Stanovení výše úplaty za celodenní pobyt v družině ZŠ
V souvislosti  s  legislativní  změnou "školského zákona"  od 1.1.2024,  kdy  stanovování  úplaty  za
zájmové vzdělávání ve školní družině je nově v kompetenci zřizovatele, předložila ředitelka ZŠ žádost
o stanovení této úplaty pro školní rok 2023/2024. Současná výše úplaty za celodenní pobyt je 350,--
Kč/měsíc/žák, což je dle sdělení ředitelky ZŠ dostačující. Následně proběhla diskuse o případném
navýšení této částky vzhledem k tomu, že se výše úplaty již několik let neměnila, naproti tomu se
řešila i  otázka úlev pro sociálně slabší rodiny. Členové výboru se následně shodli na zachování
aktuální  výše  úplaty  pro  tento  školní  rok,  ale  navrhují  vstoupit  do  jednání  s  ředitelkou  ZŠ  o
případném navýšení v dalším školním roce. 
Finanční výbor doporučuje ZMČ stanovit úplatu za zájmové vzdělávání ve školní družině ZŠ
Charlotty Masarykové pro školní rok 2023/2024 ve výši 350,-- Kč/měsíc/žák.

7. Navýšení odměny pro předsedkyni přestupkové komise
Dle žádosti Mgr. Honzíkové, předsedkyně přestupkové komise MČ ze dne 29.11.2023 a návrhu pana
starosty projednal finanční výbor zvýšení odměny pro předsedkyni přestupkové komise od r.2024 z
18tis.Kč na 22tis.Kč za měsíc.
Po diskusi  doporučuje  finanční  výbor  ZMČ schválit  měsíční  odměnu za  výkon funkce
předsedy přestupkové komise od r.2024 ve výši 22tis.Kč.

8. Smlouva s HZS ohledně revizí dýchací techniky
Na základě  žádosti  HZS hl.m.Prahy  je  třeba  schválit  na  jednání  ZMČ návrh  smlouvy  ohledně
poskytování služeb a prací při revizích dýchací techniky, tlakových lahví atd. pro naši JSDH. Tyto
revize do současné doby zajišťovala ze 100% MČ, nově bude část hradit HZS hl.m.Prahy. Velitel
JSDH p.Nedvěd dodal seznam této techniky, který bude přílohou smlouvy. 
Finanční výbor doporučuje ZMČ předložený návrh smlouvy s HZS hl.m.Prahy ohledně revizí
dýchací techniky pro naši JSDH schválit.

9. Různé
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Diskuse:
p.Čahoj - dotaz na výši uskutečněných výdajů na opravy a údržbu komunikací, žádost na ponechání
těchto nevyčerpaných prostředků do r.2024
p.Pořízek  -  žádost  o  úpravu webových stránek -  doplnění  záložky  DOTACE,  kde  bude přehled
poskytnutých dotací a darů, apel na aktualizaci dotačních podmínek, vč schválení formuláře pro
žádost o dotaci od r.2024
p.Abrahám - informace o existenci systému CITYVIZOR pro přehlednou vizualizaci rozpočtu obce s
detailními daty, která jsou získávána přímo z jejích účetních systémů, a o možnosti zapojení naší MČ

Finanční  výbor  doporučuje  ZMČ  schválit  úpravu  webových  stránek  MČ  o  novou
záložku/odkaz  s  názvem  "DOTACE",  kde  budou  zadávány  informace  o  uzavřených
veřejnoprávních  a  darovacích  smlouvách,  a  to  do  14dní  po  jejich  podpisu.  

Pan Čahoj odešel ze zasedání v 17:35hod.
Zasedání ukončeno v 17:40hod.

Jednání bylo ukončeno v 17:40.

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Mgr. Pavel Klán předseda výboru


